
رئیس دانشگاه علوم پزشکی دزفول با اشاره به احتمال بازگشت 
خوزستان به وضعیت قرمز بیماری کرونا در صورت رعایت نشدن 
کرونا،  ویروس  شیوع  ابتدای  در  گفت:  بهداشتی،  پروتکل های 
ایمنی  اگر  بنابراین  بیماری داشت،  با  استان قم مواجهه سنگینی 
قرمز  دوباره  استان  این  نباید وضعیت  باشد  داشته  کارایی  جمعی 
می شد اما مجددا قرمز شد، پس این پتانسیل دوباره قرمز شدن در 

خوزستان نیز وجود دارد.
شیوع  وضعیت  رنگ بندی  نحوه  در خصوص  پریدار  یوسف  دکتر 
کرونا اظهار کرد: زمانی که گفته می شود وضعیت سفید است یعنی 
تعداد بیماران بستری به ازای هر ۱۰۰ هزار نفر جمعیت در یک 
روز کمتر از سه نفر باشد و با جابه جا شدن دو تا سه مورد بستری 

در یک روز، ممکن است این رنگ بندی تغییر کند.
وی افزود: روند بیماری اهمیت دارد و رنگ بندی، همه چیز را در 

خصوص نحوه انتقال، شدت و سرایت بیماری نشان نمی دهد.
قبل  از  که  است  چیزی  همان  آمار  و  اعداد  داد:  ادامه  پریدار 
پیش بینی کرده بودیم. از اردیبهشت ماه پیش بینی شده بود که با 
این سطح قرنطینه، احتمالا افزایش بیماری خواهیم داشت که این 

افزایش نیز در  استان خوزستان مشاهده شد.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی دزفول تصریح کرد: زمانی که مرگ 
و میرها افزایش یافت، مردم خطر این بیماری را جدی تر گرفتند؛ 
کاهش آمار بیماران کرونایی بستری در خوزستان به علت رعایت 
دستورالعمل های بهداشتی توسط مردم بوده است که ماحصل آن 
کاهش بار بیماران بود. در حال حاضر بیماریابی کاهش یافته است.

وی افزود: باید توجه شود این کاهش بار بیماران، حدود یک سوم 
پیک است یعنی اگر قبلا روزانه ۳۰ بیمار در بیمارستان های تحت 
اکنون  می.شدند،  بستری  دزفول  پزشکی  علوم  دانشگاه  پوشش 
است.  رسیده  بیمار   ۱۲ تا   ۱۰ روزانه  به  بیماران  بستری  متوسط 
چگالی تست ما نیز بالای ۳۰ درصد است یعنی از هر ۱۰۰ بیماری 

که تست می شوند، ۳۰ نفر مثبت هستند.

پریدار بیان کرد: شهرهای زیادی که قبلا پیک بیماری را گذراندند، 
مجددا به وضعیت قرمز برگشتند، بنابراین قدرت بازگشت بیماری 

در هر زمانی وجود دارد.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی دزفول بیان کرد: وضعیت استان های 
نشان  ما  به  را  کرونا  بیماری  وضعیت  شفاف  صورت  به  کشور 
می دهد؛ در ابتدای شیوع ویروس کرونا، استان قم مواجهه سنگینی 
با بیماری داشت بنابراین اگر ایمنی جمعی کارایی داشته باشد نباید 
وضعیت این استان دوباره قرمز می شد اما مجددا قرمز شد، پس 

این پتانسیل دوباره قرمز شدن در خوزستان نیز وجود دارد.
وی با بیان اینکه رفتار ویروس قابل پیش بینی است، گفت: تعداد 
از  پایین تر  بسیار  تاجیکستان  و  ویتنام  در  میر  و  مرگ  و  بیماران 
نداشته  ما  که  خاصی  پروتکل  کشورها  این  است.  دیگر  جاهای 
از نظر زیرساخت های درمانی وضعیت  یا  باشیم، تدوین نکرده اند 
پروتکل های  رعایت  میزان  در  تفاوت  تنها  ندارند؛  ما  از  بالاتری 

بهداشتی بوده است.
پریدار تصریح کرد: رعایت دستورالعمل های بهداشتی در شهرهای 
شمال خوزستان کامل نبوده است. در برخی موارد نیروی انتظامی 
ویلاها  باغ  فعالیت  و  عزا  و  عروسی  برگزاری  از  جلوگیری  برای 
ورود کرده است. موارد شناسایی بیماری نیز نشان می دهد که ابتلا 
ناشی از همین عدم رعایت بوده است. مجموع این عوامل باعث 

آمار افزایش می شود.
دولت  که  است  مهم  متغیر  یک  اقتصادی  بخش  افزود:  وی 
می دانیم  اینکه  وجود  با  می کند.  اصناف  بازگشایی  به  مجبور  را 
تبعات بازگشایی ها گسترش بیماری خواهد بود اما تبعات تعطیلی 
فعالیت های اقتصادی نیز کمتر از تبعات کرونا نیست، از طرفی نیز 

باید مدارس، دانشگاه ها و کنکور تعیین تکلیف شوند.
ندارد  امکان  اینکه  بیان  با  دزفول  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
بازگشایی انجام شود و آمار ابتلا افزایش نیابد، گفت: تلاش ما این 
است که تاثیر این بازگشایی ها به حداقل برسد و در این راستا باید 

موارد غیرضروری حذف شوند.
ابتلا،  از  پیشگیری  در  از ماسک  استفاده  اهمیت  به  اشاره  با  وی 
مجامع  که  است  ابزارهایی  قوی ترین  از  یکی  ماسک  داد:  ادامه 
بین المللی بر استفاده از آن تاکید دارند. البته ماسک، یکی از پنج 
از  اشتباه  استفاده  شود.  رعایت  باید  که  است  بهداشتی  پروتکل 
ماسک نیز خطراتی خواهد داشت. ماسک باید با قیمت مناسب در 
اختیار مردم قرار بگیرد اما مردم باید بدانند خودشان نیز به سادگی 

می توانند در منزل ماسک مورد نیاز خود را درست کنند.
پریدار در خصوص تامین داروی رمْدسیویر، گفت: در ابتدا این دارو 
داد  نشان  اولیه  مطالعات  اما  نمی شد  استفاده  کرونا  درمان  برای 
که این دارو می تواند ۲۰ تا ۳۰ درصد میزان مرگ و میر کاهش 
دهد. رمدسیویر جدیدا به پروتکل درمان دارویی استاندارد اضافه 
شد. پس از اینکه سازمان جهانی بهداشت اثربخشی این دارو را 
تایید کرد، وزارت بهداشت ایران نیز استفاده از این دارو را اعلام 
و شرکت های داوریی شروع به تولید دارو کردند. داروهایی که از 
قبل وارد کرده بودیم مصرف شده بود و این خلاء و کمبود به دلیل 
این است که دارو به تازگی در حال تولید است و هنوز مقدار مورد 
نیاز در اختیار کل بیمارستان ها قرار نگرفته تا بتوانیم به وفور در 
اختیار مردم قرار دهیم. وی در خصوص بازگشایی مدارس، بیان 
کرد: هر تصمیمی در این خصوص توسط ستاد ملی مقابله با کرونا 
گرفته می شود و سپس در ستاد استانی مدیریت کرونا، بررسی و 
با تغییرات جزئی احتمالی، اعلام خواهد شد. در خصوص مدارس 
هنوز تصمیم قطعی گرفته نشده و تنها تصمیم قطعی، بازگشایی 
مدارس در ۱۵ شهریور ماه خواهد بود. رئیس دانشگاه علوم پزشکی 
از  یکی  گفت:  نیز  مدارس  سرویس  فعالیت  خصوص  در  دزفول 
جاهایی که ویروس منتقل می شود، سرویس مدارس و اتوبوس ها 
به  باید  اما  دارند  اطلاع  موضوع  این  از  تصمیم گیرندگان  و  است 
توازنی برسیم و به گونه ای تصمیم بگیریم که آموزش و به حداقل 

رساندن انتقال را با هم داشته باشیم.

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت خوزستان گفت: با توجه به 
اینکه ماسک هایی که از خارج از استان خوزستان وارد می شوند، 
قیمت  تفاوت  با  ماسک ها  دارند،  تمام شده  هزینه های  یک سری 
قیمت  با  ماسک  اگر  و  شد  خواهند  عرضه  تومانی   ۳۰۰ تا   ۲۰۰
بالاتر از این عرضه شود، برای داروخانه متخلف در تعزیرات پرونده 

تشکیل می شود.
امیرحسین نظری در خصوص وضعیت تولید ماسک در خوزستان، 
آن  اولیه  مواد  و  نیست  تولیدکننده ماسک  اظهار کرد: خوزستان، 
اولیه  از استان های دیگر وارد می شود و دستگاه های تولید مواد 

ماسک در خوزستان وجود ندارد.
در  استفاده  برای  تنها  ماسک  کرونا،  شیوع  از  پیش  افزود:  وی 
بیمارستان ها و مراکز جراحی نیاز بود، بنابراین تقاضا کم بود اما با 
شیوع ویروس کرونا و لزوم استفاده از ماسک برای پیشگیری از 

ابتلا، تقاضا بالا رفت و عرضه پایین بود.
نظری بیان کرد: قبل از شیوع کرونا تنها ۲۰ واحد تولید ماسک در 

کشور وجود داشت اما اکنون تعداد واحدهای تولید ماسک در سطح 
کشور به ۲۵۰ واحد رسیده است.

انجام شده،  تلاش های  با  گفت:  خوزستان  صمت  سازمان  رئیس 
چهار واحد صنعتی تولید ماسک در خوزستان راه اندازی شده که دو 

واحد از این تعداد وارد مدار تولید شده اند.
داروسازان  انجمن  حضور  با  جلسه ای  گذشته  روز  افزود:  وی 
خوزستان داشتیم و مقرر شد که واحدهای تولید ماسک با قیمت 
مصوب، روزانه ۲۵۰ هزار ماسک تولید کنند و در اختیار داروخانه ها 
قرار دهند. همچنین انجمن داروسازان متعهد شد که ماسک را با 

تیراژ بالا وارد و با قیمت ۱۷۰۰ تومان عرضه کند.
از  خارج  از  که  ماسک هایی  اینکه  به  توجه  با  کرد:  بیان  نظری 
تمام شده  هزینه های  وارد می شوند، یک سری  استان خوزستان 
دارند، ماسک ها با تفاوت قیمت ۲۰۰ تا ۳۰۰ تومانی عرضه خواهند 
شد و اگر ماسک با قیمت بالاتر از این عرضه شود، برای داروخانه 

متخلف در تعزیرات پرونده تشکیل می شود.

تایید  مورد  و  استاندارد  ماسک  تمام شده  هزینه  کرد:  تصریح  وی 
معاونت غذا و دارو، حدود یک هزار تومان است بنابراین نباید هر 

ماسکی عرضه شود.
تمام  ما  افزود:  رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت خوزستان 
خوزستان  در  را  تولیدکننده  واحدهای  که  می کنیم  را  تلاش مان 
برای  سهمیه ای  انجام شده،  پیگیری های  با  دهیم.  افزایش 
از  زیادی  و بخش  گرفته شده  نظر  در  فعال خوزستان  واحدهای 

نیاز مردم تامین خواهد شد.
نظری گفت: با راه اندازی دو واحد تولیدی دیگر و تامین مواد اولیه 
این  فعالیت  با  و  می یابد  افزایش  ماسک  عرضه  طبیعتا  ماسک، 

واحدها، خلاء کمبود ماسک را پر می کنیم.
با  ما  افزود:  می کرد،  صحبت  تلویزیونی  برنامه  یک  در  که  وی 
مطرح شدن موضوع کمبود ماسک مخالف هستیم؛ هر چند یک 
سری کمبودها احساس می شود اما با عرضه ماسک های واحدهای 

تولیدی، بخشی از نیازها تامین خواهد شد.

مدیرعامل سازمان آب و برق خوزستان گفت: انتقال آب موضوعی 
باید  و  شود  انجام  تاب آوری  بحث  به  توجه  با  باید  که  است 
شرایط تاب آوری به نحوی باشد که باعث نارضایتی نشود اما در 
پیدا کند  انتقال  آبی  اگر  به شکلی است که  تاب آوری  خوزستان، 

باعث نارضایتی می شود.
از  خوزستان  برق  و  آب  سازمان  کرد:  اظهار  ایزدجو  فرهاد 
خوزستان  استان  توسعه  در  مهمی  نقش  که  است  سازمان هایی 
آب  تامین  و  برق  تولید  آبرسانی،  زمینه های  در  و  دارد  عهده  به 

کشاورزی فعالیت می کند.
ممنوعیت  خصوص  در  خوزستان  برق  و  آب  سازمان  مدیرعامل 
کشت شلتوک در حوضه مارون گفت: در حوضه مارون حدود ۲۷ 
درصد کمتر از سال نرمال، آورد آب داریم و از این رو کشت برنج 
در این حوضه ممنوع اعلام شده است. آبی نیست که به این منطقه 

داده شود تا کشاورزان بتوانند در این حوضه کشت کنند.
ایزدجو بیان کرد: بیشترین بهره وری را در حوضه مارون داریم اما 

مانع کشت برنج در منطقه شدیم زیرا اگر برنجی در این منطقه 
کشت شود پایین دست قطعا دچار مشکل می شود.

از جمله آب شرب شهری و فاضلاب  داد: موضوعاتی  ادامه  وی 
بحث  تنها  و  نیست  برق  و  آب  سازمان  به  مربوط  برق،  توزیع  و 
ورودی  تا  آب شرب  تامین  و  آب کشاورزی  رودخانه ها،  مدیریت 

شهرها به عهده سازمان آب و برق است.
وی افزود: در سال جاری که بحث تولید برق یکی از مسائل مهم 
است خوشبختانه توانسته ایم با کمترین خروج از مدار، وظیفه تولید 

برق را به کمک نیروگاه های برق آبی استان انجام دهیم.
نخلستان های  به  آبرسانی  امسال  ابتدای  از  کرد:  بیان  ایزدجو 
شادگان مورد توجه بوده اما این کار بسیار دشوار است زیرا مصارف 
تلاش های  به  توجه  با  زمینه  این  در  است.  زیاد  بسیار  بالادست 
انجام شده، مشکلی در ارتباط با رساندن آب به نخیلات نداریم و 

آب به نخلستان های شادگان رسیده است.
آب  انتقال  گفت:  نیز  خوزستان  از  آب  انتقال  خصوص  در  وی 

باید  و  شود  انجام  تاب آوری  به  توجه  با  باید  که  است  موضوعی 
شرایط تاب آوری به نحوی باشد که باعث نارضایتی نشود اما در 
خوزستان، تاب آوری به شکلی است که اگر آبی انتقال پیدا کند، 

باعث نارضایتی می شود.
مدیرعامل سازمان آب و برق خوزستان با بیان اینکه انتقال آب 
باعث کاهش کیفیت آب می شود، گفت: مرجع تصمیم گیری در 
حاضر  حال  در  اما  نیست  برق  و  آب  سازمان  آب،  انتقال  بحث 
تاب آوری  خوزستان،  استان  مختلف  نقاط  در  اینکه  به  توجه  با 
امکان  هستیم،  مرز  لب  در  آب  کیفیت  نظر  از  و  است  پایین 

انتقال نیست.
وی افزود: اگر قرار باشد کیفیت کم شود که دیگر امکان انتقال 
نیست  اما اگر قرار باشد بحث انتقال آب در درازمدت دنبال شود، 
باید تاب آوری در خوزستان ارتقاء پیدا کند. اگر قرار است کاهش 
آورد داشته باشیم، باید بتوانیم طرح های مقابله با کاهش آورد را 

اجرایی کنیم و اجرای سدها می تواند به این کار کمک کند.

شهرستان  زیست  محیط  حفاظت  اداره  رییس 
پسماندهای  جمع آوری  عدم  به  نسبت  اهواز 
عفونی مطب ها در اهواز به ویژه در زمان شیوع 
کرونا هشدار داد و گفت: ۹۰۰ مطب و آزمایشگاه 
پزشکی در اهواز یک ماه مهلت دارند جمع آوری 

زباله های عفونی خود را تعیین تکلیف کنند.
گزارش  طبق  داشت:  اظهار  بنی عگبه  علی 
 ۷۰۰ تاکنون  اهواز  شهرداری  پسماند  سازمان 
جمع  برای  سازمان  این  با  آزمایشگاه  و  مطب 
منعقد  قرارداد  خود  عفونی  پسماندهای  آوری 
کرده اند، اما تکلیف ۹۰۰ مطب دیگر هنوز معلوم 
آنها  از  نیست چند واحد  نشده و حتی مشخص 

فعال است.
که  اهواز  پسماند  کارگروه  جلسه  در  افزود:  وی 
اخیرا در فرمانداری تشکیل شد، مقرر شده ظرف 
و  معرفی  و  شناسایی  فعال  مطب های  ماه  یک 
آنهایی که تاکنون برای جمع آوری پسماندهای 
اهواز  شهرداری  با  نکرده اند،  اقدام  خود  عفونی 

قرارداد منعقد کنند.
به گفته وی، سازمان نظام پزشکی مکلف شده 
به  را  فعال  مطب های  تمام  فهرست  که  است 
پسماند  مدیریت  سازمان  دهد،  ارائه  کارگروه 
پسماندها  این  مدیریت  و  آوری  برای جمع  باید 
به صورت بهداشتی اقدام کند و مراکز بهداشت 
ها  مطب  به  مراجعه  با  نیز  اهواز  غرب  و  شرق 

نحوه تفکیک را آموزش دهند.
بنی عگبه اضافه کرد: متاسفانه با وجود پیگیری ها 
از  تعدادی  هنوز  متاسفانه  جلسات  برگزاری  و 
آوری  جمع  هزینه  پرداخت  به  حاضر  پزشکان 
پسماند عفونی مطب  خود نیستند و نشست اخیر 
افراد  این  با  اتمام حجت  برای  پسماند  کارگروه 
از  تعهداتشان  از  استنکاف  صورت  در  که  است 

طریق مراجع قضایی پیگیری خواهد شد.
دبیر کارگروه مدیریت پسماند اهواز، با بیان اینکه 
برنامه جمع آوری پسماندهای عفونی مطب های 
جمع  افزود:  شده،  مطرح   ۱۳۹۲ سال  از  اهواز 

مستقیم  صورت  به  عفونی  پسماندهای  آوری 
وظیفه شهرداری نیست و طبق قانون تولیدکننده 
تعهد دارد نسبت به بی خطرسازی آنها اقدام کند 
اما با تصمیم کارگروه مدیریت پسماند مقرر شد 
زمینه  این  در  مصوبه ای  اهواز  شهر  شورای  که 
تصویب کند و شهرداری اهواز در قبال دریافت 
مبلغی از پزشکان، پیمانکاری را استخدام و این 

نوع پسماند را جمع آوری کند.
اهواز  وی اضافه کرد: در حال حاضر شهرداری 
پیمانکار  یک  و  کرده  عمل  کارگروه  مصوبه  به 
اما  است  گفته  کار  به  مخصوص  خودرو   ۲ با 

انعقاد  و  به همکاری  پزشکان حاضر  از  بسیاری 
اساس  بر  داد:  ادامه  بنی عگبه  نیستند.  قرارداد 
هزینه  کرده  تهیه  شهرداری  که  دستورالعملی 
آوری  جمع  قبال  در  آزمایشگاه  و  مطب ها 
و طبق سطح  بوده  متفاوت  عفونی  پسماندهای 
ریال  میلیون  سه  تا  ریال  هزار   ۲۵۰ از  بندی 
تعیین شده است که برای پزشکان مبلغ زیادی 
به شمار نمی آید. وی تصریح کرد: در حال حاضر 
پسماندهای عفونی مطب ها و آزمایشگاه هایی که 
قرارداد منعقد نکرده اند به همراه زباله های عادی 
مخازن  از  سر  و  می شوند  آوری  جمع  شهری 
زباله خیابان ها در می آورند، این در حالیست که 
زباله گردها یا افرادی که در سایت تفکیک زباله 
مشغول هستند با این پسماندها سر و کار دارند 
و احتمال آلودگی و بیماری برای آنها وجود دارد.

بنی عگبه افزود: پیش از این نگرانی ما از انتقال 
بیماری های هپاتیت و ایدز از طریق پسماندهای 
گیری  همه  با  و  اکنون  اما  بود  مطب ها  عفونی 
بنابراین  شده،  اضافه  نیز  مساله  این  کرونا، 
ضروری است که هر چه سریع تر برای مطب ها 
حال  در  داشت:  اظهار  وی  شود.  اندیشی  چاره 
حاضر روزانه هشت تا ۱۰ تن پسماند عادی و ۱۲ 
تن پسماند عفونی از بیمارستان های اهواز جمع 
آوری می شود اما برآوردی از حجم پسماندهای 

مطب ها و آزمایشگاه نداریم.
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استاندار خوزستان :
آب شرب با کیفیت مي شود

استاندار خوزستان گفت: طرح آبرسانی غدیر با هدف ایجاد 
زیرساخت های لازم برای انتقال آب با کیفیت به شهرهای 
مرکزی، جنوبی وغرب استان خوزستان در حال اجرا است که 
کیفیت آب آشامیدنی را به نحو چشمگیری افزایش می دهد.

غلامرضا شریعتی استاندار خوزستان با اشاره به اینکه طرح 
آبرسانی غدیر با هدف ایجاد زیرساختهای لازم برای انتقال 
استان  وغرب  جنوبی  مرکزی،  شهرهای  به  کیفیت  با  آب 
برای  که  آنجا  از  کرد:  اظهار  است،  اجرا  حال  در  خوزستان 
تکمیل این طرح نیاز به حداقل هفت تا هشت هزار میلیارد 
تومان اعتبار دارد ما تصمیم گرفتیم با اجرای یک طرح میان 
مدت با  اعتبار بسیار کمتر، که کیفیت آب آشامیدنی را به نحو 
چشمگیری افزایش می دهد با سرعت بیشتری آب مورد نیاز  

مردم را تامین کنیم.
وی با بیان آنکه در قالب این طرح آب رودخانه دز از میانه راه  
به داخل لوله های طرح آبرسانی غدیر هدایت می شود، افزود: 
این طرح که اجرای آن از هفته گذشته با هزینه ۲۰۰ میلیارد 
تومان کلید خورده ظرف مدت یکسال کمبود آب مورد نیاز 

طرح آبرسانی غدیر را تامین میکند.
استاندار خوزستان گفت: طرح غدیر به عنوان مهم ترین طرح 
آبرسانی خوزستان قرار است  آب شرب و بهداشتی بالغ بر ۵۲ 
درصد مردم استان خوزستان، که جمعا ۲6 شهر و یکهزارو  

6۰۰ روستا را شامل میشود، تحت پوشش قرار دهد.
وی پس از بیان اینکه در حال حاضر حجم قابل توجهی از 
آب شرب مورد نیاز شهرهای اهواز، آبادان، خرمشهر، دشت 
آزادگان و شادگان از محل سد تنظیمی کرخه تامین میشود، 
ادامه داد: با اجرای این طرح جدید میتوانیم از روخانه دز نیز 

برای تامین آب این طرح استفاده کنیم.
شهرهای  آب  حاضر  حال  در  کرد:  بیان  شریعتی  غلامرضا 
با  تامین  میشود ولی  از محل طرح غدیر  اصلی خوزستان 

جرای این طرح، تامین آب پایدارتر از گذشته میشود.
پروژه های  بزرگترین  از  یکی  غدیر  طرح  کرد:  تصریح  وی 
آبرسانی در منطقه جنوب غرب آسیا بوده و پایان آن بستگی 
به تامین منابع این طرح دارد و با تامین آب بخشی از آب مورد 
نیاز از رودخانه دز امیدواریم مشکل آب بسیاری از شهرها و 

روستاها  زودتر از زمان پیش بینی شده حل شود.

فرماندار بندرماهشهر :
پرواز پهپاد کذب است

فرماندار بندرماهشهر گفت: پرواز پهپاد در آسمان منطقه ویژه 
اقتصادی پتروشیمی صحت ندارد و این شی از نگاه نیروهای 

پدافند خارج نیست.
محسن بیرانوند اظهار کرد: خبر پرواز پهپاد بر فراز آسمان 
در  که  بندرماهشهر  شهرستان  اقتصادی  ویژه  منطقه 
رسانه های محلی درج شده بود، صحت نداشته و این موضوع 

تکذیب می شود.
وی افزود: نیروهای مسلح ما به ویژه پدافند هوایی مستقر 
در منطقه کاملا هوشیار هستند و به طور شبانه روزی فضای 
منطقه را رصد می کنند. فرماندار بندرماهشهر در ادامه تاکید 
کرد: از این رو وجود شی در آسمان این شهر به هیچ وجه از 

نگاه نیروهای پدافند خارج نیست.

مدیرکل حفاظت از محیط زیست خوزستان :
۱۰۰ میلیون یورو برای تکمیل

 شبکه پساب اهواز اختصاص یابد
مدیرکل حفاظت از محیط زیست خوزستان گفت: مبلغ ۵۰ 
میلیون یورو برای تکمیل شبکه پساب اهواز دریافت شد که 

در اختیار شرکت آبفا قرار گرفت.
محمدجواد اشرفی مدیرکل حفاظت از محیط زیست خوزستان 
مشکلات  به  توجه  با  کرد:  اظهار  خبرنگاران  جمع  در 
پیگیری های  از  پس  اهواز  شهر  پساب های  زیست محیطی 
مسؤولین استان، مقرر شد از صندوق ذخیره ارزی با موافقت 
مقام معظم رهبری مبلغ ۱۰۰ میلیون یورو برای تکمیل شبکه 

پساب اهواز اختصاص یابد.
وی افزود: مبلغ ۵۰ میلیون یورو در سال ۹۹ دریافت شد که 
طی چند روز گذشته در اختیار شرکت آب و فاضلاب اهواز 

قرار گرفت.
شرکت  گفت:  خوزستان  محیط زیست  از  حفاظت  مدیرکل 
آبفا در حال انعقاد قرارداد با پیمانکاران ذی صلاح است که با 
توجه به مطالبه عمومی مردم و نظارت دستگاه های نظارتی 
این پروژه ظرف سه سال حل خواهد شد. اشرفی بیان کرد: 
اقدامات این پروژه به سرعت برای حل مشکل عدم تخلیه 
پساب در رودخانه کارون اقدامات درحال انجام است تا ظرف 

چند هفته پیش رو عملیات اجرایی پروژه آغاز شود.

رئیس شورای شهر خرمشهر :
تکلیف شهردار 

تا پایان هفته روشن می شود
رئیس شورای اسلامی شهر خرمشهر گفت: طبق قانون بعد 
از انتخاب شهردار خرمشهر، استانداری خوزستان باید ظرف 
۱۰ تا ۱۵ روز کاری رأی خود را درباره احراز صلاحیت وی 

اعلام کند.
طبق  کرد:  اظهار  خبرنگاران،  جمع  در  جزیره  مطور  موسی 
قانون انتخاب شهردار، استانداری باید تا ۱۰ تا ۱۵ روز پس 
که  کند  اعلام  اسناد  با  شهر  شورای  به  شهردار  انتخاب  از 
گزینه انتخابی مورد تأیید یا رد است که در صورت رد شدن 
گزینه و اصرار اعضا، موضوع به شورای حل اختلاف ارجاع 

داده می شود.
وی افزود: با توجه به تعطیلی ها، احتمال دارد تا پایان هفته 
استانداری خوزستان در خصوص موضوع  نهایی  نظر  آینده 

مذکور ابلاغ شود.
نیز  مدت  این  شدن  طولانی تر  احتمال  به  جزیره  مطور 
تعیین  زمانی  مهلت  پایان  در صورت  گفت:  و  کرد  اشاره 
شورا  استانداری،  نظر  نشدن  اعلام  و  قانون  در  شده 
می تواند با حکم خود شهردار را به صورت رسمی منصوب 
کند اما این امر ممکن است در آینده منجر به تعارض شود 
که ترجیح بر این است که روند قانونی و طبق زمان تعیین 

شده انجام شود.

رییس اداره حفاظت محیط زیست اهواز :

مدیر کل تأمین اجتماعی خوزستان :پزشکانهزینهجمعآوریپسماندعفونیمطبخودرانميدهند
86۰ هزار بیمه شده تحت پوشش هستند

استان  اجتماعی  تأمین  کل  مدیر  مرعشی  محمد  سید 
بیمه  پزشکی  استراحت  از  مندی  بهره  شرایط  خوزستان 

شدگان مبتلا به کرونا را تشریح کرد
اینکه  اعلام  با  استان خوزستان  اجتماعی  تأمین  مدیر کل 
در حال حاضر بیش از 86۰ هزار بیمه شده اصلی در استان 
هستند  اجتماعی  تأمین  سازمان  پوشش  تحت  خوزستان 
رعایت  و ضرورت  کرونا  ویروس  انتشار  به  باتوجه   : گفت 
فاصله اجتماعی ، جلوگیری از ترددهای غیر ضروری ، حفظ 
و  تسریع  منظور  به  و  شدگان  بیمه  سلامتی  از  صیانت  و 
بیمه  به  بیماری  ایام  دستمزد  غرامت  پرداخت  در  تسهیل 
مستندات  و  معالج  پزشک  گواهی  استناد  به  که  شدگانی 
و  درمان   ، بهداشت  وزارت  تایید  مورد  آزمایشگاهی  مراکز 
گردیده  اعلام  مثبت  آنان   PCR تست  پزشکی  آموزش 
تا  دارد  درخواست  شدگان  بیمه  تمامی  از  سازمان  این   ،
حتی الامکان با مراجعه به سامانه خدمات غیرحضوری به 
نشانی eservices.tamin.ir نسبت به ثبت درخواست 
مستندات  و  مدارک  بارگذاری  و  دستمزد  غرامت  دریافت 

پزشکی مربوطه اقدام نمایند.
مرعشی در تشریح چگونگی شرایط بهره مندی بیمه شدگان 
سازمان  اجرایی  واحدهای   : گفت  پزشکی  استراحت  از 
درخواست های غیرحضوری  به  روزانه  به صورت  موظفند 
مذکور رسیدگی نموده و جهت پاسخ به مراجعات حضوری 
و در موارد خاص لازم است تا پروتکل های بهداشتی دقیقا 

رعایت گردد.
 : کرد  تصریح  خوزستان  اجتماعی  تأمین  کل  مدیر 
شده  ارائه  پزشکی  استراحت  گواهی  دوره  چنانچه 
می  مذکور  پزشکی  استراحت   ، باشد  کمتر  و  روز   ۱۵
به معرفی  ، مربوط  اداری  انجام تشریفات  بایست بدون 
توسط  بکار  معرفی  فرم  تکمیل  و  پزشکی  مراجع  به 

گردد. پرداخت  کارفرما 
وی افزود : چنانچه بیمه شده مبتلا به بیماری کووید ۱۹ 
در بیمارستان بستری شده باشد ، پرداخت غرامت دستمزد 
مربوط به استراحت پزشکی متصل به ایام بستری تا سقف 
تایید مراجع معتمد پزشکی سازمان  نیاز به  یک ماه بدون 

تأمین اجتماعی بلامانع خواهد بود.

شرکت برق منطقه ای خوزستان :
مرمت و بازسازی پست سربندر تمام شد

مدیر امور بهینه سازی تاسیسات انتقال شرکت برق منطقه 
بازسازی پست برق  اول مرمت و  فاز  ای خوزستان گفت: 

سربندر جدید به پایان رسید.
به گزارش روابط عمومی شرکت برق منطقه ای خوزستان 
، رضا بدیعی فر بیان کرد: مرمت و بازسازی پست سربندر 
جدید که پیش از این به دلیل فسخ قرارداد ناتمام مانده بود 
با تعیین پیمانکار جدید و همکاری امور بهره برداری ناحیه 

جنوب شرق انجام و به پایان رسید.
با اعتباری بالغ بر ۱۷ میلیارد  وی تصریح کرد: این پروژه 
انتقال و  و ۳۷۰ میلیون ریال از محل بودجه بهینه سازی 
فناوری اطلاعات انجام شد و فاز پایانی آن درمرحله برآورد 

و تهیه اسناد مناقصه می باشد.
مدیر امور بهینه سازی تاسیسات انتقال شرکت برق منطقه 
این  افزود:  شده،  انجام  اقدامات  به  اشاره  با  خوزستان  ای 
توسعه  ساختمانی،  بخش  در  بازسازی  و  مرمت  عملیات 
فونداسیون  از  تعدادی  ترمیم  سازی،  منظر  و  ها  محوطه 
با  جایگزینی  و  کابل  کانال  درپوش  ساخت  معیوب،  های 
درپوش های معیوب، تخریب اتاق نگهبانی قبلی و احداث 
پست،  ورودی  درب  جدید  محل  در  جدید  نگهبانی  اتاق 

انجام شده است.
بدیعی فر اقدامات انجام شده را باعث افزایش کیفیت بهره 
شبکه  سازی  مقاوم  و  ایمنی  افزایش  و  پست  از  برداری 

دانست.

معاون منطقه آزاد اروند :
نهمین پروژه تولیدی صنعتی افتتاح شد

جهش  پروژه های  سری  از  صنعتی  تولیدی  پروژه  نهمین 
تولید در سرزمین فتح منطقه آزاد اروند به بهره برداری رسید.

سید علی موسوی معاون سرمایه گذاری و توسعه کسب و 
تولید ماسک در  افتتاح خط  آیین  اروند در  آزاد  کار منطقه 
شهرک صنعتی آبادان اظهار کرد: هر هفته شاهد افتتاح و 
بهره برداری از یک پروژه ی صنعتی و تولیدی تحت عنوان 
گرامیداشت  منظور  به  فتح«  سرزمین  در  تولید  »جهش 
آزادسازی خرمشهر و شکست حصر آبادان، در منطقه آزاد 

اروند در حال انجام است. 
منطقه  در  تولیدی صنعتی  واحد  نهمین  امروز  افزود:  وی 
آزاد اروند افتتاح شد، با افتتاح این پروژه تولید ماسک سه 
بهداشتی  پکیج  آبادان  صنعتی  شهرک  در  پزشکی  لایه 
تولید مورد نیاز منطقه، کشور و کشورهای همسایه تامین 

خواهد شد.
معاون سرمایه گذاری و توسعه کسب وکار منطقه آزاد اروند 
گفت: در این واحد تولیدی علاوه بر تولید مواد ضدعفونی 
دست، سطوح و مواد شوینده، روزانه ۹۰ هزارعدد ماسک و 

سالانه ۲8 میلیون عدد ماسک تولید می شود.
وی میزان اشتغال زایی این واحد  تولیدی را ۱۳۰نفر اعلام 
کرد و تصریح کرد: این واحد برای بیش از ۳۰ نفر به صورت 
ایجاد  اشتغال  غیرمستقیم  صورت  به  نفر   ۱۰۰ و  مستقیم 

کرده است.
موسوی به واحد تولیدی طرح توسعه  پارس اروند اشاره کرد 
و گفت: طرح توسعه تولیدی لامپ اروند یکی از واحدهای 
صنعتی بسیار مهم است و شروع کار توسعه آن بین ۲۰۰ تا 

۲۵۰ نفر اشتغال مستقیم ایجاد خواهد کرد.
معاون سرمایه گذاری و توسعه کسب و کار منطقه آزاد اروند 
طرح  چهار  افتتاح  به   خود  سخنان  از  دیگری  بخشی  در 
تولیدی در هفته دولت اشاره کرد و اذعان کرد: چهار طرح 
تولیدی و دو واحد خدماتی و تجاری با سرمایه گذاری بخش 
خصوصی به میزان 6 هزار و ۵۰۰ میلیارد ریال با اشتغال 
۳۲۰ شغل مستقیم در هفته دولت با حضور مرتضی بانک، 
مشاور رئیس جمهوری و سایر مسؤولان کشوری و استانی 

به بهره برداری می رسد.
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